



Verslag vergadering DB 03/06/2019

Aanwezig : - Erik Van Aerschot - Guido Moeyersoons (verslag) - François Lievens - Tim Holvoet - Filip Soetaert - Andre Vangroenweghe - Adamczyk Mieczyslaw

Verontschuldigd : - Karl Laverge

1. Woord van de voorzitter.

We willen HBC Izegem feliciteren met het behalen van de tweede plaats in de Play Off .

We willen DB Gent bedanken voor de goede organisatie en ontvangst van de jeugdscheidsrechters en begeleiders op hun Tornado .

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering .

Het verslag van de vorige en de evaluatievergadering vergadering werd goedgekeurd en aan de clubs en de VHV verzonden.

3. Nazicht nog niet afgewerkte items

4. Brieven/mails in, uit

IN :

- ⇒ vraag HBC Dendermonde , de gevraagde spelers voldoen aan alle voorwaarden om te mogen meespelen in de regiosenioren , een uitzondering is dus niet nodig
- ⇒ factuur HC Eeklo VHV eindronde j14 . OK betaling is intussen gedaan .
- ⇒ aanbevelingen website HC Eeklo en DB Gent , zullen worden meegenomen bij overleg met de webmaster
- ⇒ verslag sr com 13 mei + leveringsplicht clubs Ok , Guido zal zoals in de reglementen voorzien doorsturen aan VHV met Guy in CC
- ⇒ reactie boetes Roeselare , Klopt zal aangepast worden .

UIT :

- ⇒ Vraag suggesties , aanmerkingen op regiowebsite , doorgeven voor 31 mei
- ⇒ Herinnering evaluatievergadering
- ⇒ Verslag DB mei aan clubs en VHV
- ⇒ Verslag evaluatievergadering aan clubs en VHV
- ⇒ Ingeschreven ploegen volgens VHV ter controle voor de clubs

5. Competitie senioren en jeugd

- ⇒ Rooster zal doorgezonden worden aan alle clubs eventuele opmerkingen worden gevraagd tegen eind juni .
- ⇒ Voorstel voor toernooien J/M 12 – 10 en 8 opstellen .
- ⇒ Vraag Desselgem , uitzondering OK => B ploeg vragen naar aansluitingsnummers en geboortedatum voor opmaken document .

6. Scheidsrechters

- ⇒ Leveringsplicht Ok zie boven
- ⇒ Cursussen en bijscholingen het sc Oost West heeft een aantal data en plaatsen voorgesteld Guido zal aan clubs vragen om een vergaderzaal te voorzien .

7. Begeleiding jsr

- ⇒ Verslag Arteveldecup Erik Van Mele
- ⇒ Vraag administratie ok , Erik VA zal hierop antwoorden

8. Website

- ⇒ Aan mark vragen om eventueel in oogst of september een nieuwe afspraak te maken , is nogal moeilijk om via mail door te geven wat wij en hij willen .

9. Financiën

- ⇒ Onkosten HC Eeklo organisaties einronde VHV j14
- ⇒ Onkosten begeleiding jsr Erik Van Mele .
- ⇒ Aan iedereen die een vergoeding of verplaatsingsvergoeding ontvangt wordt een nieuwe overeenkomst voor Vrijwilligers gevraagd te ondertekenen. Anderen krijgen een overeenkomst als verenigingswerker.

10. Selecties

- ⇒ Aan Jelle zal gevraagd worden om ook aan het regiobestuur te rapporteren over geselecteerde spelers uit de regioselectie en hun aanwezigheden.

11. Varia .

- ⇒ We vinden het jammer dat we van Karl geen info ontvangen , heeft blijkbaar gezondheidsproblemen , eventueel vragen we aan A Kortrijk of ze geen vervanger kunnen vinden binnen hun club . We wensen Karl in afwachting een spoedig herstel.
- ⇒ De Road Show van de VHV ivm de nieuwe Data Base , Platform zou best doorgaan eind augustus eventueel eerste week september .
- ⇒ Vraag aan VHV voor de presentatie ivm verenigingswerk van de alg vergadering VHV door te sturen .

volgende vergadering 5 oogst 20.00u Vip zaal Hekers Zwijnaarde